

NanoCarbon Annual Conference 2020

Presentations • Short Pitches • Posters • Exhibits



March 3 and 4, 2020

Balthasar-Neumann-Saal, Würzburg

Cluster
Nanotechnology

NETWORK
NANOCARBON



NanoCarbon Annual Conference 2019. Photo: Nanoinitiative Bayern GmbH.

Profile of the conference

For the 6th time the Network NanoCarbon invites to the Annual Conference in Würzburg, Germany. The NanoCarbon Annual Conference offers an open and creative forum to the interested community for exchanging results and ideas. It is the most important communication platform for innovative and commercial activities in the field of carbon nanomaterials (e.g. CNTs, graphenes, nanodiamonds, nanohorns, carbon black ...) within Germany and beyond. This year participants from 10 countries discussed new applications and processing technologies for carbon nanomaterials. The Annual Conference particularly addresses industry delegates seeking new trends and partners for novel cooperations and projects.

In the open Network NanoCarbon national and international manufacturers of nanomaterials and equipment, users, institutes and universities work closely together to develop innovative nanocarbon products for the market.

Key topics

- Energy storage, batteries, printed electronics
- Compounds and composites, multifunctional composites
- Work safety and recycling, end of life strategies
- Building and construction, smart living
- Handling and processing of nanopowders and masterbatches
- Industrialisation

Presentations and short pitches

Contributions including a short abstract (template available online) can be submitted by **Tuesday, October 15, 2019** via e-mail or at carbon2020.nano.bayern.

The conference language is English.

Contact: Dr. Julia Schuster, Tel: +49 931 / 31-89376

Posters and accompanying exhibition

In addition to the lecture program there will be a poster award. Posters can be submitted until **Friday, January 31, 2020**. Please submit your contribution via e-mail or at carbon2020.nano.bayern.

Manufacturers of materials and equipment have the opportunity to present their demonstrators and products in an accompanying exhibition. Please contact us for further information.

Conference fees — Early bird prices

Two-day conference with conference dinner on March 3, 2020:

Industry delegates	395 €
Members of the Nanonetz Bayern e.V.	235 €
Institutes / authorities	235 €
Members of the Network NanoCarbon	190 €
Students	95 €
Students (without conference dinner)	55 €

(Notes: Prices are subject to VAT. The fees include conference documents, coffee breaks, lunch breaks, refreshments and the conference dinner. For registrations after February 10, 2020 a surcharge of 20 % will be due. In case of withdrawal after February 10, 2020, cancellation fees of 50 % of the respective prices are due. Organiser: Nanoinitiative Bayern GmbH.)

Further information and registration

Up-to-date information and the online registration form is available at: carbon2020.nano.bayern

We are looking forward to your participation and your contribution!

Conference venue

The conference will take place in the Balthasar-Neumann-Saal, LGA Landesgewerbeanstalt Bayern KdöR, Dreikronenstr. 31, 97082 Würzburg.

NanoCarbon Jahrestagung 2020

Präsentationen • Short Pitches • Poster •
Ausstellung



**Aufruf zur Einreichung von
Beiträgen aus Industrie und
Wissenschaft**

3. und 4. März 2020

Balthasar-Neumann-Saal, Würzburg

Cluster
Nanotechnology

NETWORK
NANOCARBON



NanoCarbon Jahrestagung 2019. Photo: Nanoinitiative Bayern GmbH.

Veranstaltungsprofil

Das Netzwerk NanoCarbon lädt zum sechsten Mal zur Jahrestagung nach Würzburg ein. Die Tagung bietet allen interessierten Fachteilnehmern ein offenes und kreatives Forum für einen intensiven Ergebnis- und Informationsaustausch. Damit ist sie die wichtigste Kommunikationsplattform für technisch-innovative und gewerbliche Aktivitäten im Bereich der Kohlenstoff-Nanomaterialien (z.B. CNTs, Graphene, Nanohorns, Nandiamanten, Carbon Black ...) in Deutschland und darüber hinaus. Im letzten Jahr diskutierten Teilnehmer aus 10 Ländern über den aktuellen Stand der Entwicklungen sowie über neue und wichtige Anwendungen für die Nanokohlenstoffe. Damit richtet sich die Jahrestagung insbesondere an Unternehmen und Institutionen, die Informationen und Partner für neue Kooperationen und Projekte suchen.

In dem offenen Netzwerk NanoCarbon arbeiten nationale und internationale Akteure auf dem Gebiet der Nanokohlenstoffe (Material- und Gerätehersteller sowie Forschungseinrichtungen und Anwender) eng zusammen, um innovative, marktfähige Nanokohlenstoffprodukte zu entwickeln.

Fachliche Schwerpunkte

- Energiespeicherung, Batterien, gedruckte Elektronik
- Compounds und Composite, multifunktionelle Komposite
- Arbeitssicherheit und Recycling, End of Life Strategien
- Bau und Konstruktion, Smartes Wohnen
- Handhabung und Prozessierung von Nanopulvern und Masterbatches
- Industrialisierung

Vorträge und Short Pitches

Beiträge inkl. eines kurzen Abstracts (Vorlage erhältlich) können bis **Dienstag, den 15. Oktober 2019** per E-mail oder unter carbon2020.nano.bayern eingereicht werden. The Konferenzsprache ist Englisch.

Kontakt: Dr. Julia Schuster, Tel: +49 931 / 31-89376

Poster und Begleitausstellung

Zusätzlich zu dem Vortragsprogramm wird es wieder einen Posterpreis geben. Posterbeiträge können bis Freitag, den **31. Januar 2020** per E-Mail oder unter carbon2020.nano.bayern eingereicht werden.

Material- und Gerätehersteller haben die Möglichkeit, Demonstratoren und Produkte in einer begleitenden Ausstellung zu präsentieren. Bitte kontaktieren Sie uns für weitere Informationen.

Tagungsgebühren — Early Bird Preise

Zweitägige Veranstaltung mit Konferenzdinner am 3. März 2020.

Unternehmen	395 €
Mitglieder Nanonetz Bayern e.V.	235 €
Institutionen / Behörden	235 €
Netzwerkpartner NanoCarbon	190 €
Studenten	95 €
Studenten (ohne Konferenzdinner)	55 €

(Hinweis: Alle Preise zzgl. MwSt. Die Gebühren beinhalten Tagungsunterlagen, Kaffeepausen, Mittagessen, Kaltgetränke sowie das Konferenzdinner. Für Anmeldungen nach dem 10.02.2020 erheben wir einen Late Bird Aufschlag in Höhe von 20 %. Bei einem Rücktritt ab 10.02.2020 werden Stornogebühren in Höhe von 50 % der jeweiligen Tagungsgebühr fällig. Veranstalter: Nanoinitiative Bayern GmbH.)

Weitere Information und Registrierung

Aktuelle Informationen sowie das Anmeldeformular erhalten sie online unter: carbon2020.nano.bayern

Wir freuen uns auf Ihr Kommen und Ihren Beitrag!

Veranstaltungsort

Die Konferenz findet im Balthasar-Neumann-Saal, LGA Landesgewerbeanstalt Bayern KdöR, Dreikronenstr. 31, 97082 Würzburg, statt.